
Te gast bij ….   

Mart Brouwer de Koning 

Als lezer van de Uitkijkpost verneemt u van een aantal ‘bekende’ CDA-Heilooërs waarom zij 
zich inzetten voor het CDA Heiloo. In deze interview-estafette ben ik vandaag in gesprek met 
Mart Brouwer de Koning, al acht jaar gemeenteraadslid voor CDA Heiloo! 

 

Hoelang woon je al in Heiloo? 

Ik ben met mijn ouders in 1954 in Heiloo op boerderij ‘Ter Coulster’ komen wonen. Dit 
bedrijf kwam vrij en mijn ouders konden het toen pachten. Ik heb daar bijna zestig jaar 
gewoond en gewerkt. In mijn loopbaan als veehouder heb ik regelmatig in besturen en 
adviescommissies gezeten, om de belangen van de veehouders te behartigen. Ongeveer 
twaalf jaar geleden ben ik lid van het CDA Heiloo geworden. Dit is de partij die het meest bij 
mij past.  

Waarom ben je zo betrokken bij het CDA Heiloo? 

Christelijke waarden zijn voor mij belangrijk, ook bij het maken van keuzes in de 
gemeentepolitiek. Wat die waarden zijn? Opkomen voor je medemens - de kwetsbaren in 
het bijzonder - en mensen respecteren zoals ze zijn.    

Ik neem mijn taak als raadslid serieus. Mijn tweede raadsperiode zit er bijna op. Ik werd 
tweemaal met voorkeurs stemmen in de raad van Heiloo gekozen. Dit geeft aan dat de 
inwoners vertrouwen in mij hebben. Ik maak deel uit in de gemeenteraad, niet voor mijzelf, 
maar om de stem van de inwoner te laten horen.  

Waarom is het voor de inwoners van Heiloo van belang dat het CDA-Heiloo ook in 2022 
ruim in de gemeenteraad vertegenwoordigd is? 

Voor de inwoners van Heiloo is het CDA Heiloo vaak dé verbindende partij. Wij komen met 
voorstellen die vaak breed gedragen worden in de gemeenteraad. Met onze kandidaten 
brengen we veel kennis in op het gebied van zorg voor de ouderen, maar ook op gebied van 



klimaat en energievraagstukken.  Ook woningbouw willen wij versnellen , daarom ook een 
‘wethouder-voor-wonen’, die  minstens drie dagen per week tijd besteedt aan meer en 
betaalbaarder woningbouw. Ook groen en biodiversiteit moet meer aandacht krijgen! Goede 
fietspaden en mooie wandel paden is ook van belang voor onze inwoners. Ook willen wij 
veilige speelplekken voor de kinderen. Vooral  daar waar de bevolking aan het ‘verjongen’ is, 
bijvoorbeeld in Plan Oost. Géén bezuinigingen op sport en cultuur, Heiloo moet levendig 
blijven! Natuurlijk ben ik bevoordeeld over ons programma. Kijk en overtuig jezelf, via 
https://www.heiloo-stem-wijs.nl.  

Heb je voor Heiloo nog tips voor de komende gemeenteraadsverkiezingen?  

Mijn tip voor ‘de zwevende kiezer’ is om ook eens achterom te kijken. Waar staan de 
partijen werkelijk voor? Wat hebben ze bereikt, wanneer waren ze zichtbaar? Wij spreken 
met onze fietsrondes door Heiloo veel inwoners, waardoor wij goed weten wat er zich in ons 
mooie dorp afspeelt. Wij willen vooruit  en daar hebben wij u als kiezer voor nodig. Wij 
zoeken de verbinding, ook met u!  Dat hebben wij afgelopen jaren laten zien en daar gaan 
wij  gewoon mee door!   

Bedankt voor het gesprek Mart en heel veel succes bij de komende verkiezingen! 

 


